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We zijn goed gestart na de voorjaarsvakantie. Er is een drukke periode geweest met rapporten,
inspectie, nieuwe methoden (Blink en de nieuwe methode voor sociaal/emotionele ontwikkeling -
Kwink). De vervanging bij de kleutergroepen verloopt vlot. Afgelopen periode is intervisie gedaan bij
collega’s onderling. Er kwam dan af en toe een docent van de Kom een gastles geven. Er is nu één
dag in de week extra ondersteuning voor de intern begeleider (Marloes).

Doorstroomtoets
Er was veel groei tussen de starttoets (begin groep 8) en de doorstroomtoets te zien. Het personeel is
blij met de resultaten. Als de doorstroomtoets hoger is dan het advies dat er al is, moet het advies
bijgesteld worden. De Beatrixschool adviseert altijd al kansrijk; en de doorstroomtoetsresultaten
kwamen grotendeels overeen.

Terugkoppeling onderwijsinspectie
Er is via Parro een terugkoppeling geweest naar de ouders.
Het definitieve rapport is binnen, hierin drie ontwikkelpunten:

- schoolontwikkelplan; dit is al opgelost
- plan voor burgerschap; zal in augustus klaar zijn
- in de schoolgids meer de schoolresultaten duiden; dit wordt meegenomen voor komend jaar

De school herkent zich in deze punten en zal de aanbevelingen oppakken. Het bezoek van de
inspectie is positief ervaren. Het rapport is nu openbaar beschikbaar.

Aanpak armoede op school (Brugfunctionaris)
Er is een kast beschikbaar om als “weggeefkast” te dienen. Er wordt nu gekeken naar een geschikte
plek. Er is al wat ervaring opgedaan op Wijkersloot. Met een groepje ouders wordt het in goede banen
geleid. Er zijn bijvoorbeeld afspraken over welke spullen wel of niet kunnen worden toegevoegd aan
de kast. Denk aan producten als gymtassen, luizenshampoo, sokken/ondergoed. Er worden
momenten afgesproken wanneer er spullen uit de kast meegenomen kunnen worden. Half mei wordt
de uitslag van de toekenning van de subsidies verwacht (o.a. brugfunctionaris, moestuin).

Werkdrukgelden 2024 - 2025 invulling
Er is uitgekomen dat er een structurele oplossing voor gym gevonden moet worden. De wens is dat
een deel van het geld hier naartoe gaat. Nog belangrijker is dat er voldoende bezetting is voor elke
klas en dat er dus ook geld gaat naar het voltooien van de formatie. Zoals het er naar uitziet kan het
geld voor beide doelen ingezet worden. Intern is het belangrijk dat alle collega’s samen beslissen wat
het beste is voor de school, niet per se wat het beste is voor individuele personeelsleden.


